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Beantwoording raadvragen 
 
 
Agendapunt : Ingekomen stukken 

Vergadering : Opinieraad Ruimte d.d. 27 november 2018 

   

 

9.A3 Evaluatie NK wielrennen 
 
AKT – John Mathijssen 
 
Vraag 
Is er op de eerste dag geen controle geweest op het handelen van verkeersregelaars? 

 
Antwoord 
Op de eerste dag op zaterdag 30 juni hebben er controles plaatsgevonden. Vanaf het 
moment dat de verkeersregelaars hun plaats in namen heeft de werkgroep namelijk in 
samenwerking met de politie de controles uitgevoerd. Op het moment dat er geconstateerd 
werd dat het handelen van de verkeersregelaars niet volgens de afspraken ging, zijn zij hier 
door de werkgroep of politie op aangesproken. Helaas hadden de verkeersregelaars een 
verkeerde instructie ontvangen. Hierop is besloten de volgende dag, op zondag 1 juli, 
aanwezig te zijn bij de briefing. In de toekomst is het dan ook belangrijk om altijd bij de 
briefing aanwezig te zijn. 
 
Vraag 
Hebben er zich volgens de hulpverleningsdiensten gevaarlijke situaties voorgedaan buiten 
het ene verkeersinfarct? 

 
Antwoord 
Nee er hebben zich geen gevaarlijke situaties voorgedaan.  
 
Vraag 
Een duidelijk overzicht van de kosten, maar we missen de (personeels-)kosten van de 
ambtelijke werkgroep voor dit wielerfestijn? 
 
Antwoord 
De personeelskosten waren onderdeel van de normale capaciteit van de leden van de 
werkgroep. 
 
Vraag 
Welke werkzaamheden hebben achterstand opgelopen door het instellen van de ambtelijke 
werkgroep? 

 
Antwoord 
Geen specifieke werkzaamheden. 
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PvdA - Wendy de Koning 
 
Inleiding 
In het evaluatierapport staat bij 3.2.4. VIP lunch en tourcafé terecht een punt van aandacht 
‘de bezoekers konden niet bij de finish van dichtbij bekijken’  (pagina 7) 
 
De renners zien aankomen is de kers op een taart. Dit ziet de PvdA graag in de toekomst 
anders. 
 
Vraag 
Kunt u zich inzetten, dat het publiek ook staan en of zitplekken kan krijgen bij een 
aankomst/finish van een wielerevenement? 

 
Antwoord 
Zeker, wij vinden het zeer belangrijk dat een wielerevenement goed zichtbaar is voor al het 
publiek van een evenement. Om deze reden is het als aandachtspunt opgenomen in het 
evaluatierapport. Er was naast de VIP locatie een gedeelte waar het publiek de start/finish 
kon zien, maar aan de overkant had ook publiek kunnen staan. De reden dat het betreffende 
stuk tegenover de VIP locatie niet toegankelijk was voor publiek was echter dat deze ruimte 
moeilijk bereikbaar was door de hopen zand die er lagen. Momenteel is er een andere 
eigenaar die het stuk heeft geëgaliseerd zodat publieke toegankelijkheid in de toekomst 
geen probleem meer zal zijn. 
 
Vraag 
Hoe gaat u dit voorkomen in de toekomst? 
 
Antwoord 
Zie boven. 
 
D66 – Thierry de Heer 
 
Vraag 
Waarom is er voor gekozen om het verbeterpunt voor in de toekomst wat luidt; ‘het 

creëren van meer publieksruimte nabij de finish’, niet op te nemen in de samenvatting en 

de raadsinformatienota? 

 
Antwoord 
Hier is geen gerichte keuze in gemaakt. Desalniettemin blijf het, zoals in het rapport wordt 
benoemd, een belangrijk aandachtspunt waar bij een volgend evenement zeker op 
toegezien zal worden.  
 
Inleiding 
Op pagina 9 van het evaluatierapport kunnen we lezen dat de algemene bijdrage voor 

het gastheerschap is gefinancierd uit de reserve “grote wielerevenementen”, de overige 

kosten zijn gefinancierd uit het budget voor wieler- en fietsactiviteiten. 

 
Vraag 
Wat blijft er nog over van het budget voor wieler- en fietsactiviteiten voor het gedeelte 

fietsactiviteiten? 
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Antwoord 
De overige kosten van € 34.701,25 zijn gefinancierd uit het bestaande budget wieler- en 

fietsactiviteiten. Dit zorgt er voor dat er nog € 52.024 beschikbaar is voor overige wieler- 

en fietsactiviteiten.  

 

9.A4 Benegora biodiversiteit idee 
 
D66 – Thierry de Heer 
 
Inleiding 
Wat D66 Zuidwesthoek betreft is dit een goed en belangrijk idee. 

 

Vraag 

Wat is de mening van de wethouder hierover? 

 
Antwoord 
Behoud van biodiversiteit is belangrijk, niet alleen voor insecten maar ook voor de algemene 
leefbaarheid binnen de gemeente.  
 
Vraag 
Hoe gaan we hier in de gemeente Woensdrecht mee om? 

 
Antwoord 
Omdat behoud van biodiversiteit belangrijk is wordt de berm van de Antwerpsestraatweg 
ingezaaid met bloemenrijk mengsel. De universiteit van Wageningen zal onderzoeken op 
welke locaties het aanleggen van bloemenrijke bermen de beste resultaten opleveren. Een  
berm moet aan een aantal voorwaardes voldoen zoals; bereikbaarheid van foerageergebied 
en nestelplaats.  
Met deze resultaten kan het behoud van biodiversiteit veel effectiever plaatsvinden en 
daarom wordt op de resultaten van dit onderzoek gewacht voordat andere bermen 
ingezaaid gaan worden.  
 
Over het algemeen zijn de wadi’s binnen de gemeente al een bijzonder biotoop omdat het 
afwisselend droog en nat is. Hierdoor is het al een ander biotoop dan de omgeving wat de 
mogelijkheid biedt voor andere soorten om hier te leven.  
Een goed voorbeeld is de Wadi achter het gemeentehuis. Hier is een bijzonder biotoop 
gecreëerd door de afwisseling van grassen en wilgen.  
 
 
 
 
 


